

Date: September 14th, 2023

التاريخ: 14 سبتمبر 2023

Circular No:12 / AY 2023-2024
Subject: School uniform Shop

Dear Parents and Guardians,

Kindly take note of the following information concerning purchasing our school uniform from the company, Threads:

The **Uniform Popup sale** in the exam hall of the school will continue until Saturday, September 16th, 2023, from 7:45 a.m. until 4:30 p.m., except on Sundays when it will be closed.

All K-12 students must wear their PE uniforms on the days allocated on their timetables.

The **Uniform Store** at the school on the first floor will be operating from Monday, September 18th, 2023, for three days per week (Monday, Tuesday, and Wednesday) from 7:45 a.m. until 4:30 p.m.

All uniforms will be available at the **Threads Capital Mall Store** from September 19th, 2023, onwards, from 10:00 a.m. to 9:00 p.m. for seven days per week.

We trust that our parents will be satisfied with the arrangements made to support them with purchasing our school uniforms.

Yours sincerely,

Antoinette Brown
Principal Director



السادة أولياء الأمور الكرام، تحية وبعد

الرجاء الاطلاع على المعلومات التالية المتعلقة بمتجر الزي المدرسي:

سيستمر **بيع الزي المدرسي** في قاعة الامتحانات بالمدرسة حتى يوم السبت 16 سبتمبر 2023، من الساعة 7:45 صباحاً حتى 4:30 مساءً.

يجب على جميع الطلبة من الحضانة الى الصف الثاني عشر ارتداء الزي المدرسي الرياضي في الأيام المخصصة لحصص التربية الرياضية فقط حسب جداولهم الزمنية.

سيعمل **متجر الزي المدرسي** في المدرسة في الطابق الأول من يوم الاثنين 18 سبتمبر 2023 لمدة ثلاثة أيام في كل الأسبوع (الاثنين، الثلاثاء والأربعاء) من الساعة 7:45 صباحاً حتى 4:30 مساءً.

ستتوفر جميع الزي الرسمي في **متجر ثريدز كابتال مول** اعتباراً من 19 سبتمبر 2023 فصاعداً، من الساعة 10:00 صباحاً حتى 9:00 مساءً، كامل أيام الأسبوع.

نرجو أن تنال هذه الإجراءات حسن رضاكم.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،



أنطوانيت براون
مديرة المدرسة

